
Protokół Nr LXXXII/23 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 czerwca 2023 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 14.08 

Zamknięcie obrad – godz. 16.59 

Ad. 1 

Obrady LXXXII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzyła Wiceprzewodnicząca RM witając 

osoby uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że obrady są prawomocne 

- w sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych oraz lista obecności sołtysów 

stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami 

określonymi w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdziła prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Wiceprzewodnicząca RM - przedstawiła porządek obrad sesji w dniu 30 czerwca 2023 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z dnia 

31 maja 2023 r. 

6. Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Przeprowadzenie procedury udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum 

zaufania: 

1) przedstawienie raportu o stanie gminy za rok 2022; 

2) debata nad przedstawionym raportem; 

3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum 

zaufania        – DRUK NR 1 

8. Przeprowadzenie procedury absolutoryjnej: 

1) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2022 rok; 

2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu gminy za rok 2022; 



3) przedstawienie opinii komisji rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy  

za rok 2022 wraz z wnioskiem w sprawie absolutorium; 

4) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku komisji rewizyjnej; 

5) przedstawienie opinii pozostałych Komisji Rady Miejskiej; 

6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2022 rok   

          – DRUK NR 2 

7) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok  – DRUK NR 3 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Radków – DRUK NR 4 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2023          – DRUK NR 5 

c) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

w Gminie Radków       – DRUK NR 6 

d) ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy  

          – DRUK NR 7 

e) zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok   – DRUK NR 8 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nikt nie zgłosił wniosku o zmianę porządku obrad. 

Ad. 5 

Wiceprzewodnicząca RM - poinformowała, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z 

dnia 31 maja 2023 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Wiceprzewodnicząca RM zapytała czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 31 maja 

2023 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 25 maja 2023 roku do 23 czerwca 

2023 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tyt. 



gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne (sprawozdanie wraz z informacjami nt. 

zadłużenia stanowią załączniki do protokołu). 

Wiceprzewodnicząca RM – zapytała, czy radni mają pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

J. Gorczycki – poprosił, aby spółka RUK rozpoczęła przekazywanie informacji mieszkańcom 

przysiółków Tłumaczowa o możliwości podłączania gospodarstw domowych do wodociągu. 

Radny zapytał również, czy jest możliwość podłączenia chętnych mieszkańców Tłumaczowa 

do sieci internetu światłowodowego od firmy Tauron. 

Burmistrz – odpowiedział, że umowa dzierżawy ze spółką RUK została podpisana w tym 

tygodniu i od najbliższego poniedziałku przedstawiciel spółki będzie informował mieszkańców 

oraz dostarczał druki umów na dostawę wody. Odnośnie podłączenia mieszkańców do sieci 

internetowej, Burmistrz zapewnił, że bardzo zależy mu na tym projekcie i prosi, aby informować 

mieszkańców i aby podczas konsultacji jak najwięcej osób złożyło do firmy Tauron swoje 

wnioski o podłączenie do sieci. 

O godz. 15.14 Wiceprzewodnicząca RM ogłosiła przerwę. 
O godz. 15.24 Wiceprzewodnicząca RM wznowiła obrady. 

Ad. 7 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła Burmistrza o przedstawienie raportu o stanie gminy za 
rok 2022. 
 
Burmistrz – poinformował, że raport o stanie gminy za rok 2022 jest zamieszczony na 
Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie oraz omówił raport, który 
podsumowuje działalność gminy w roku poprzednim. Zakres opracowanego dokumentu 
obejmuje kierunki rozwoju, realizację polityk, strategii, programów, uchwał rady miejskiej za 
rok 2022. Następnie Burmistrz przedstawił w formie prezentacji projekty złożone bądź 
realizowane na terenie Gminy Radków w latach 2022 – 2023 w zakresie: infrastruktury 
drogowej i oświetlenia, infrastruktury wodno-kanalizacyjnej, ochrony środowiska, 
termomodernizacji i bezpieczeństwa, infrastruktury sportowo-rekreacyjnej oraz projektów 
społeczno-kulturalnych, a także omówił projekty planowane do realizacji w przyszłych 
naborach oraz poprosił o przyjęcie raportu w przedstawionym brzmieniu (raport o stanie gminy 
oraz prezentacja nt. inwestycji stanowią załączniki do protokołu). 
 
Obrady opuściła Radna B. Sobczyńska. Liczba Radnych spadła do 13. 

Wiceprzewodnicząca RM – otworzyła debatę nad raportem oraz poinformowała, że do dnia 
wczorajszego nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców w sprawie wzięcia udziału w 
debacie.  

J. Gorczycki – podziękował Burmistrzowi za budowę bieżni przy boisku w Tłumaczowie oraz 
za wkład Burmistrza w rozwój sportu na terenie gminy. 

Burmistrz – zapowiedział, że wkrótce zostanie również odebrane pozwolenie na budowę 
obiektu socjalnego dla sportowców przy boisku, zapewnił o dalszych działaniach gminy w 
rozwój sportu i infrastruktury sportowej, ale zaapelował, aby również mieszkańcy włączali się 
w dbałość o miejscowość oraz zaznaczył jak ważne jest zaangażowanie i praca własna 
mieszkańców na rzecz swoich miejscowości oraz całej gminy. 

Wiceprzewodnicząca RM – zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos. 



Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Wiceprzewodnicząca RM - zamknęła debatę nad raportem o stanie gminy za 2022 rok. 

DRUK NR 1 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków wotum zaufania 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 1.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM poinformowała, że w przypadku głosowania odnośnie DRUKU NR 1 

wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Burmistrz – podziękował za udzielenie wotum zaufania. 

Ad. 8 

W związku przedstawieniem i szczegółowym mówieniem sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu oraz z informacją o stanie mienia komunalnego za 2022 



rok podczas wspólnego posiedzenia komisji RM, przystąpiono do przedstawienia opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy 

za rok 2022. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XII/38/2023 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 11 kwietnia 2023 roku w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Radków sprawozdaniu rocznym z wykonania 

budżetu Gminy Radków za 2022 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu).  

 

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej 

opinii.  

 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

 

Wiceprzewodnicząca RM – poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie 

opinii w sprawie udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków z wykonania 

budżetu gminy za 2022 rok. 

 

Bogusz Drożdż - Przewodniczący komisji rewizyjnej odczytał treść opinii w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi. 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała uchwałę nr XIII/75/2023 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 5 czerwca 2023 roku w sprawie opinii 

o wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków 

za 2022 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

Wiceprzewodnicząca RM - zapytał czy ktoś z radnych ma pytania odnośnie przedstawionej 

opinii.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosił pozostałe komisje RM o przedstawienie opinii. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji wydała opinię pozytywną. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego wydała opinię pozytywną. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty wydała opinię pozytywną. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki wydała opinię pozytywną. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego wydała 

opinię pozytywną. 



Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa wydała opinię pozytywną. 

DRUK NR 2 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Radków za 2022 rok 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 2.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Radków absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok 

Wiceprzewodnicząca RM - odczytała projekt uchwały  

Wiceprzewodnicząca RM - przypomniała, że tak jak przy DRUKU NR 1 w głosowaniu 

wymagana jest bezwzględna większość głosów ustawowego składu rady. 



Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż - komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 3.  

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Wiceprzewodnicząca RM – wraz z Dyrektorem ZSP w Ścinawce Średniej złożyła Burmistrzowi 
gratulacje oraz wręczyła kwiaty. 
 
Burmistrz - podziękował za udzielone absolutorium. 
 
Ad. 9 

DRUK NR 4 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Radków  

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2023 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Gminie Radków 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zmiany nazwy 

ulicy 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 7. 

Nikt nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymał się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2023 rok 

Wiceprzewodnicząca RM - poprosiła stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Ryszard Markowicz - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Wiceprzewodnicząca RM - zapytała czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie 

projektu uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Wiceprzewodnicząca RM - stwierdziła kworum i zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 13 radnych:   za - 13   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca RM stwierdziła, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 10 

Wiceprzewodnicząca RM – zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

J. Gorczycki – poprosił o rozważenie instalacji monitoringu na obiektach sportowych z terenu 

gminy, aby zapobiec dewastacji tych obiektów przez młodzież.  

Wiceprzewodnicząca RM – zapytała, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

Ad. 11 

Po wyczerpaniu porządku obrad Wiceprzewodnicząca RM zamknęła LXXXII sesję Rady 

Miejskiej w Radkowie.   

 

Protokołowała:       Wiceprzewodnicząca RM w Radkowie 

Justyna Ożóg                    Alicja Surdyka-Strug 


